

VIII International Scientific and Practical Conference «DEVELOPMENT OF MODERN ECONOMY AND MANAGEMENT: PROBLEMS AND PROSPECTS»
Models and mechanisms for the development of the Russian Federation economy under sanction restrictions

DOI: 10.18522/1997-2377-2022-126-5-46-48

UDC: 332.142

Main approaches and requirements to state regulation of regions' industrial development

E. Bydtaeva

Due to the problem of the presence of imbalances in the industrial development of the regions of the Russian Federation, the question of approaches to state regulation of regional industrial development arises. The work considers the features and possibilities of using the main ones presented by non-interventionists, «adapters» and «radical transformers».

Keywords: state regulation of industrial development of regions

References

1. Глазунова Н.И. Система государственного управления: Учебник для вузов. М.: Юнити-Дана, 2006. 560 с.
2. Добрынин Н.М. Государственное управление: Теория и практика. Учебник. Т. 2 / Науч. ред. А.Н. Митин. Новосибирск: Наука, 2010. 519 с.
3. Зубаревич Н.В. Регионы России: неравенство, кризис, модернизация. М.: Независимый институт социальной политики, 2010. 160 с.
4. Кузнецова О.В., Кузнецов А.В. Системная диагностика экономики региона. М.: Либроком, 2019. 232 с.

***Северо-Осетинский государственный университет имени К.Л. Хетагурова,
г. Владикавказ, Россия***